
Geachte Voorzitter, Geachte Raadsleden, 

 

Mijn naam is Arno Korenhof, voorzitter van tennisvereniging Het Hofland te Schoonhoven en ik 

spreek hier namens de 10 tennisverenigingen in de gemeente Krimpenerwaard.  

 

Van de 10 verenigingen is vanavond tenminste 1 afgevaardigde aanwezig om het belang voor de 

tennisverenigingen, dat zij allen aan het plan hechten, te bevestigen. De tennisverenigingen stellen 

het zeer op prijs tijdens deze Raadsvergadering de ervaringen, opgedaan in het harmonisatieproces 

en zoals verwoord in het Sportaccommodatieplan, kort met u te delen. 

In september 2018 werden we tijdens de eerste bijeenkomst met de gemeente en Drijver & Partners 

op de hoogte gesteld van het voornemen van de harmonisatie. De tennisverenigingen hebben vanaf 

dat moment gezamenlijk opgetrokken en hebben de hulp ingeroepen van de KNLTB, die vanwege het 

belang voor alle 10 de tennisverenigingen, een externe adviseur ter beschikking stelde. Vele 

bijeenkomsten verder, waar de verenigingen over hun eigen schaduw zijn gestapt, zijn we tot een 

gezamenlijke visie gekomen. Deze visie is met de gemeente en Drijver & Partners gedeeld. De visie 

heeft een solide basis, waarmee de tennisverenigingen binnen de gemeente Krimpenerwaard, een 

toekomstbestendige tennissport kunnen garanderen. In de aanloop naar deze visie is veelvuldig 

overleg gevoerd met afvaardigingen van de gemeente en konden wij antwoord geven op de vragen 

die vanuit de gemeente aan ons werden gesteld en viceversa.  

 

Een voor alle betrokken partijen lastig en complex proces, maar waarbij de tennissport zich positief 

heeft opgesteld, een luisterend oor heeft gekregen bij de gemeente en waar een prachtig voorstel uit 

voort is gekomen. Een plan, waarbij tennis in alle woonkernen binnen de gemeente Krimpenerwaard 

gewaarborgd blijft en er een positieve bijdrage wordt geleverd aan het streven van de gemeente om 

“sporten voor iedereen” en “voor elke leeftijd” mogelijk te maken en te houden. 

De tennisverenigingen hebben hun verantwoordelijkheid genomen, hebben onderling samenwerking 

uitgesproken en bevestigd. Zij steunen het sportaccommodatieplan, zoals dat nu ter bespreking 

voorligt in de Raad. De tennisverenigingen zullen in maatwerkgesprekken met de gemeente de 

overeenkomsten, die nu nog tussen beide partijen van toepassing zijn medio 2019 opstarten en 

afronden, waarna vanaf 2020 de harmonisatie daadwerkelijk gestart wordt.  

De jaarlijkse financiële bijdrage vanuit de gemeente van €38.400 dekt niet alle kosten, maar zal 

positief en noodzakelijkerwijs bijdragen aan de reserveringen die de tennisverenigingen zelf dienen 

te verzorgen om de benodigde kosten van circa €2,9 miljoen bij elkaar te krijgen, zodat over een 

periode van de komende 30 jaar de noodzakelijke renovatie van de banen gewaarborgd blijft en de 

tennissport in de woonkernen verzekerd is. 

De tennissport, inmiddels de tweede sport binnen de gemeente Krimpenerwaard, is verheugd 

vernomen te hebben dat de Sportnota zal worden aangepast en tennis als basissport een meer 

prominente plaats zal krijgen. Dat bevestigt en verstevigt de visie die de tennisverenigingen 

uitdragen, namelijk een verzelfstandigde toekomstbestendige tennissport, die financieel en sportief 

gezond is en zal blijven voor de komende decennia. 

Graag houden we de vaart in de uitvoering van het sportaccommodatieplan.  

Mocht dit voor andere sporten niet haalbaar zijn, dan geven we in overweging het plan voor wat 

betreft tennis alvast ten uitvoer te brengen.  

Tot slot: de tennisverenigingen steunen het sportaccommodatieplan en zijn gaarne bereid vragen, 

die bij de Raadsleden leven, te beantwoorden. 



Geachte Voorzitter en geachte Raadsleden, hartelijk dank voor uw aandacht en succes gewenst met 

de behandeling van dit agendapunt. 

Arno Korenhof 

namens de 10 tennisverenigingen in de gemeente Krimpenerwaard 

 


